
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 

1356 DOBROVA 
  
 
Štev.:    011- 0013/2008- 17   
Datum:  18.07.2008  
      
 

Z A P I S N I K 
11. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 
bila v sredo, 16. julija 2008 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi. 
 
Prisotni svetniki: Franc Bradeško, Bojan Demšar, Andreja Dolinar, Filip Dolinar, 
Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Marko Jovič, Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, 
Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar,  Ana Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar, Cvetka Franko, Filip Božnar.   
 
Ostali prisotni:  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Budin Čuk, Boris Krnjajič, Jože Brezovec, 
Barbara Velkovrh,  Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni: 

- Mojca Šabec Kalan - Šabec Kalan Šabec arhitekti s.p., Branko Kraševec - 
GEAS d.o.o., Dušan Jelenčič, računovodja.  

 
Sejo je vodil župan Lovro Mrak.  
  
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Potrditev zapisnika 10. redne in 7. izredne seje občinskega sveta  
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje 

urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica  
5. Predlog Odloka o programu opremljanja za gradnjo na območju občinskega 

podrobnega načrta VS 8/4-1 T1 Šujica  
6. Obravnava poteka ceste in kanalizacije Selo-Šujica  
7. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- Polhov Gradec 
8. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta občine Dobrova- 

Polhov Gradec  
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 

2008    
10.Pregled Poročila o izvrševanju proračuna za leto 2008    
11.Razno 

- seznanitev s pripravo DPN za prenos plinovoda M3/1 na 
odseku Vodice-Kalce 
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- poročilo Komisije za sestavo seznama upravičencev do 
vračila vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje, skladno 
s 3. členom Odloka o vračanju vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje na območju občine Dobrova- 
Polhov Gradec   

- vloga za odkup parcele št. 1051/2 k.o. Podsmreka  
- vloga za odkup in menjavo- parcele št. 2134 k.o. Šujica 

 
Svetnik Matjaž Dolinar je zahteval razširitev dnevnega reda pod točko Razno in 
sicer je izpostavil predlog Zakona o ustanovitvi pokrajin, ki ga je Vlada RS 
poslala v Državni zbor RS, o predlaganem pokrajinskem zemljevidu naj bi se 
morale izreči tudi občine, na poziv Vlade. Meni, da bi občinski svet moral zavzeti 
stališče k predlogu.  Župan je predlagal, da se pod točko Razno obravnava tudi 
predlog za pomoč občanu iz Butajnove, vsled požara na gospodarskem objektu.  
 
Župan je dal dnevni red s predlaganima razširitvama na glasovanje;  
ZA: 13 glasov                                                                    PROTI: 0 glasov  
Dnevni red z razširitvijo je bil soglasno sprejet. 

 
Ad 1) Potrditev zapisnika 10. redne in 7. izredne seje občinskega sveta  
Zapisnik 10. redne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.  
Zapisnik 7. izredne seje občinskega sveta so svetniki sprejeli soglasno.   
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Nove pobude in vprašanja svetnikov:   
L. Dolinar  Pobuda za ureditev odvodnjavanja iz ceste pri hišni št. 5- Razori-

Vojsk 
A. Potočnik  Pobuda za pridobitev novega splošnega zdravnika na Dobrovi  
A. Dolinar Zakaj se je izvedba plinifikacije Dobrove ustavila?  
S. Kostrevc Pobuda za povečanje preglednosti ob JP in LC; obrez vej, kontrola 

postavljanja ograj 
S. Kostrevc Podelitev koncesije splošnim zdravnikom- novost?  
S. Kostrevc Pobuda za pridobitev novega splošnega zdravnika na Dobrovi  
S. Kostrevc Kako poteka postopek plinifikacije od gradnje do priklopa- 

dolgotrajni postopki?  
M. Pograjc Kaj se dogaja s postopkom priprave OPN?  

 
Z gradivom za sejo so svetniki prejeli pisne odgovore za pobude št. 146, 157, 
161. Župan je svetnikom na vprašanje svetnice Andreje Dolinar podal odgovor v 
zvezi z izvedbo plinifikacije Dobrove, zakaj se je ustavila. Energetika Ljubljana je 
prejela samo 8 naročnikov za plin v središču Dobrove, v skladu s plani bodo do 
25. julija razpeljali veje do interesentov, po Stari cesti se čaka še na vzporedno 
položitev novih vodovodnih cevi, da se ne bo dvakrat kopalo, dela pa potekajo 
tudi od Razorov do rondoja, kjer pa so se zavlekla zaradi neizdaje soglasja za 
prekop zemljišča enega od občanov. Svetnici Simoni Kostrevc je župan podal 
odgovor na vprašanje, kako poteka postopek plinifikacije od gradnje do priklopa 
ker ocenjuje, da so postopki dolgotrajni. Namreč pridobiti je potrebno vso 
gradbeno dokumentacijo za gradbeno dovoljenje za glavni vod plina, uporabno 
dovoljenje, potem pa je potrebno tudi za vse hišne priključke izdelati individualne 
projekte za priklop. Marjana Pograjc je zanimalo, kaj se dogaja s postopkom 
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priprave OPN. Župan je povedal, da je predvidena javna razgrnitev predvidoma 
10. septembra, kjer bodo vsi prosilci lahko pogledali, kako je bila njihova vloga 
obravnavana. Na le-to odločitev bo možna podaja pripomb. Svetnike je seznanil 
tudi z zadnjim obiskom na Ministrstvu za okolje in prostor , ki je potekal v zvezi s 
postopkom  obravnave občinskega OPN.  
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli zapisnik 8. redne seje odbora za kulturo in 
šport, 9., 10., 11. 12. seje odbora za komunalo, 12. seje Odbora za prostorsko 
planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja. 
Franc Bradeško je kot predsednik odbora za komunalo poročal o delu odbora, 
Marjan Pograjc je kot predsednik Odbora za šolstvo predstavil aktivnosti v zvezi s 
projektno dokumentacijo za investicijo pri osnovni šoli Polhov Gradec, o 
uskladitvah projekta gradnje s stališči ministrstva, predstavil je tudi potek del pri 
projektu izgradnje športne dvorane na Dobrovi, o pripravi razpisne 
dokumentacije za izbiro izvajalca. Viktor Prosen je kot predsednik Odbora za 
turizem poročal o delu odbora ter pozdravil tudi simbolno gesto posaditve novih 
dreves pri znamenju v Polhovem Gradcu, ter ponovno ocenil, da je podrtje 
zgodovinskih topolov bilo nepotrebno zaradi izvedbe novih investicij. Andreja 
Dolinar je kot predsednica odbora za kmetijstvo predstavila delo odbora v 
vmesnem obdobju ter poročala o izvajanju javnega razpisa na področju 
kmetijstva. Anton Potočnik je kot predsednik statutarno pravne komisije poročal 
o delu komisije, katerega rezultat je tudi točka dnevnega reda seje ter poročal  
o odzivih delovnih teles občinskega sveta na osnutek odloka o javnem redu in 
miru.   
 
Ad 4) Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica 
Mojca Šabec Kalan, predstavnica podjetja Kalan Šabec arhitekti s.p., je kot 
pripravljavka OPPN svetnikom predstavila vsebino Odloka, smernice pri izdelavi 
podrobnega prostorskega načrta. Predlog Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica sta obravnavala tudi 
odbor za komunalo in odbor za prostorsko planiranje ter  prejela stališče, da se 
občinskemu svetu predlaga v sprejem Odlok o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje VS 8/4-T1 Šujica, s predhodno preverbo 
varovanja pred hrupom. 
V razpravi si sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Anton Potočnik,  
Lojze Dolinar. Marjan Pograjc je kot predsednik KS Dobrova obrazložil podano 
soglasje za priklop na vodovodno omrežje. Matjaža Dolinar je zanimal predviden 
rok za izgradnjo. Predstavnik investitorja je povedal, da je plan postaviti 26 enot 
do novega leta, Dolinarja je motilo, da po njegovem mnenju predvidena pozidava 
ni vključena v plan razvojne migracije, posledično tovrstne gradnje vplivajo na 
porast prebivalstva, zagotavljanje vrtcev in podobno. Tudi izgled enokapnic po 
njegovem mnenju ni primeren za primestje. Investitor je pojasnil pomen in 
prednosti enokapnih hiš. Anton Potočnik je bil mnenja, da so enokapnice bolj 
varne zaradi zračnih vrtincev. Lojze Dolinar je opozoril na rabo energetskih 
kartic. Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
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Sklep 106/1/11 
» Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejeme Odlok o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za območje urejanja VS 8/4-1 T1 Šujica. «  
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 5) Predlog Odloka o programu opremljanja za gradnjo na območju 
občinskega podrobnega načrta VS 8/4-1 T1 Šujica  
Branko Kraševec, predstavnik podjetja GEAS d.o.o., je svetnikom predstavil 
program opremljanja ter izračunan obračun komunalnega prispevka za 
obravnavane novogradnje. Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja in Odbor za komunalo sta obravnavala predlog 
programa opremljanja in Odlok o programu opremljanja za gradnjo na območju  
občinskega podrobnega prostorskega načrta VS 8/4-1 T1 Šujica ter  predlagata 
občinskemu svetu, da sprejme Odlok o programu opremljanja za gradnjo na 
območju občinskega  podrobnega prostorskega načrta VS 8/4-1 T1 Šujica.   
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar, Franc Setnikar, 
Simona Kostrevc.  Franc Setnikar je opozoril na nezmožnost primerjave med 
individualnimi gradnjami občanov  in tujimi investitorji ter opozoril na nelogičnost  
zaračunavanja komunalnih prispevkov. Tudi ostali svetniki so v razpravi 
izpostavili kriterije, podane za izračun komunalnega prispevka znotraj 
obravnavanega območja. Gospod Krašovec jim je pojasnil zakonsko podlago ter 
način izračuna predlaganega prispevka, prav tako pa opozoril na zakonsko 
možnost unovčevanja bančnih garancij investitorja.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 107/2/11 
» Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejeme Odlok o programu 
opremljanja za gradnjo na območju občinskega podrobnega prostorskega načrta 
VS 8/4-1 T1 Šujica. «  
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6) Obravnava poteka ceste in kanalizacije Selo-Šujica  
Mojca Šabec Kalan, predstavnica podjetja  Šabec Kalan Šabec arhitekti s.p., je 
svetnikom predstavila analizo prometnega in kanalizacijskega omrežja od Sela do 
Šujice in izpostavila dileme znotraj OPPN, v navezavi nadaljevanja zastavljenih 
komunalnih vodov in ceste v ostalem naselju, ki bi sovpadal z nadaljnjimi 
investicijami občine. Odbora za komunalo in urbanizem sta predlagane variante 
pregledala ter predlagala, da se  sprejme dopolnitveni sklep k sklepu o pričetku 
priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za enoto urejanja 
VS8/6-5 Selo z razširitvijo na cestno povezavo Šujica – Selo in kanalizacijsko 
povezavo Selo – Šujica in da občinski svet potrdi, da se pri cestni navezavi Selo 
– Šujica podpre varianta 1 potek po obstoječi trasi ceste, da se pri kanalizacijski 
povezavi podpre varianta 2, da trasa kanala poteka po zahodni strani zazidalnega 
območja v servisni makadamski cesti nad poplavno koto Gradaščice in da 
investitorji pokrivajo stroške izdelave razširitve OPPN za enoto urejanja VS8/6-5 
Selo z razširitvijo na cestno povezavo Šujica – Selo in kanalizacijsko povezavo 
Selo – Šujica. Mojca Šabec Kalan je predstavila prednosti in slabosti variantnih 
rešitev ter pojasnila, da je  po njenem optimalna rešitev, da; 
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se pri cestni navezavi Selo – Šujica podpre varianta 1 potek po obstoječi trasi 
ceste, 
se pri kanalizacijski povezavi podpre varianta 2, da trasa kanala poteka po 
zahodni strani zazidalnega območja v servisni makadamski cesti nad poplavno 
koto Gradaščice, 
investitorji pokrivajo stroške izdelave razširitve OPPN za enoto urejanja VS8/6-5 
Selo z razširitvijo na cestno povezavo Šujica – Selo in kanalizacijsko povezavo 
Selo – Šujica.  
V razpravi so sodelovali svetniki Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Franc Bradeško, 
kjer so oblikovali predlog sklepa, ki ga je po zaključeni razpravi je župan dal na 
glasovanje  
 
Sklep 108/3/11 
» Občinski svet potrjuje, da: 
se pri cestni navezavi Selo – Šujica podpre varianta 1 potek po obstoječi trasi 
ceste, 
se pri kanalizacijski povezavi podpre varianta 2, da trasa kanala poteka po 
zahodni strani zazidalnega območja v servisni makadamski cesti nad poplavno 
koto Gradaščice, predhodno pa se preveri možnost najustreznejše in 
najugodnejše izvedbe kanalizacije, po pridobitvi geodetskega načrta z znanimi 
višinami terena,   
investitorji pokrivajo stroške izdelave razširitve OPPN za enoto urejanja VS8/6-5 
Selo z razširitvijo na cestno povezavo Šujica – Selo in kanalizacijsko povezavo 
Selo – Šujica. «  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7, 8) Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta občine Dobrova- 
Polhov Gradec in predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega 
sveta občine Dobrova- Polhov Gradec  
Anton Potočnik je kot predsednik Statutarne komisije svetnikom predstavil 
predlagane spremembe in dopolnitve Statuta občine in Poslovnika občinskega 
sveta, ki jih je pripravila Statutarno pravna komisija.  
Povedal je, da je zaradi sprememb zakonodaje občina dolžna svoje akte 
uskladiti. Statutarno pravna komisija je že v prejšnjem mandatu pričela s 
postopki priprave potrebnih sprememb in dopolnitev Statuta občine in Poslovnika 
občinskega sveta, katerega pa niso uspeli predložiti za obravnavo na občinskem 
svetu.  
Uskladitev Statuta občine in Poslovnika občinskega sveta z veljavno zakonodajo 
se nanaša predvsem na uskladitev : 

• z drugim odstavkom 154. člena ustave RS, ker ne določa uradnega glasila, 
v katerem morajo biti objavljeni splošni akti občine, da začnejo veljati;  

• z zakonom o spremembah in dopolnitvah zakona o lokalni samoupravi 
(Ur.l. RS, št. 70/00), ker ni določenega roka za imenovanje nadzornega 
odbora občine (32.člen) , ni urejen način odločanja občinskega sveta (35., 
36., 64. člen)  

• z zakonom o spremembah in dopolnitvah zakona o lokalni samoupravi 
(Ur.l. RS, št. 51/02), ker ne ureja nezdružljivosti opravljanja funkcije 
župana z državnimi funkcijami in delom v državni upravi (37.a, 37.b. 
člen), ne ureja volilne pravice za volitve župana (42. člen), ne določa 
trajanja mandatne dobe župana in članov občinskega sveta(41., 42. člen). 
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• z zakonom o javnih financah (Ur.l. RS, št. 79/99, 124/00, 79/01, 30/02, 
56/02 in 110/02), ker ne vsebuje pooblastila za brezplačno pridobitev 
premoženja iz drugega odstavka 78. člena, ne določa načina in pristojnosti 
o začasnem financiranju občine, ne določa rokov in načinov obveznega 
poročanja župana občinskemu svetu o izvrševanju proračuna ter 
predlogom vladne službe za lokalno samoupravo, za prenovo določb 
sprejemanja občinskega proračuna 

• Komisija je mnenja, da je potrebno zaradi zagotavljanja dostopnosti 
predpisov občine vse akte objavljati v Uradnem listu Republike Slovenije, 
za seznanitev občanov pa v Našem časopisu.   

Povedal je,da bo s sprejemom predlaganih sprememb in dopolnitev Statuta 
občine in Poslovnika občinskega sveta bo občina uskladila akte z veljavno 
zakonodajo, torej hierarhično višjimi predpisi, prav tako pa tudi odpravila 
neskladja, ki so bila ugotovljena tekom izvajanja določil teh aktov ter normativno 
uredila delovanja odborov in komisij občinskega sveta. Predlagal je občinskemu 
svetu, da v ta namen sprejme spremembe in dopolnitve Statuta občine Dobrova- 
Polhov Gradec v predlaganem besedilu in spremembe in dopolnitve Poslovnika 
občinskega sveta. 
V razpravi so sodelovali svetniki Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Ana Zorc, Franc 
Bradeško, Lojze Dolinar,  Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, Franc Setnikar, 
Anton Potočnik, Viktor Prosen.  
Svetnica Andreja Dolinar je bila mnenja, da je potrebno podaljšati rok za 
posredovanje gradiva za sejo občinskega sveta. Franc Bradeško je Potočnika 
vprašal za razlog oblikovanja finančne komisije ter predlagal, da se združi še 
odbora za gospodarstvo in turizem ter kmetijstva ter odbor za zdravstvo in 
socialo in šolstvo v odbor za družbene dejavnosti.  Župan je svetnikom po 
zaključeni razpravi podal oblikovane tri predloge sklepov, po vrstnem redu, v 
skladu s Poslovnikom OS: 
- predlog Andreje Dolinar  
 
Sklep 109/4/11 
» Sprejme se amandma svetnice Andreje Dolinar, da se spremeni prvi odstavek 
22. člena Poslovnika občinskega sveta, tako, da se glasi:  
Vabilo za  redno sejo občinskega sveta s predlogom dnevnega reda se pošlje 
članom najkasneje 10 dni pred dnem, določenim za sejo. Skupaj z vabilom se  
pošlje tudi gradivo, ki je bilo podlaga za uvrstitev zadev na dnevni red.” 
 
ZA:   11 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
- predlog Franca Bradeško 
Sklep 110/5/11 
» Sprejme se amandma svetnika Franca Bradeško, da se spremeni 25. člen 
Statuta tako, da se združi stalni delovni telesi, Odbor za gospodarstvo in turizem 
in Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo. Istočasno se smiselno  s predlogom uredijo 
tudi določbe Poslovnika občinskega sveta.” 
 
ZA:   6 glasov                               PROTI:   4  glasovi 
Sklep je bil sprejet. 
 
- predlog Franca Bradeško, da se združita odbor za zdravstvo in socialo in šolstvo 
v odbor za družbene dejavnosti, na glasovanju ni bil podprt.  



 7

 
Župan je v nadaljevanju seje dal na glasovanje še predloga sklepov, s katerim 
občinski svet sprejema spremembe Statuta občine in Poslovnika občinskega 
sveta:    
 
Sklep 111/6/11 
» Občinski svet sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta občine Dobrova- 
Polhov Gradec, s sprejetim amandmajem, v predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 112/7/11 
» Občinski svet sprejme Spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta s 
sprejetima amandmajema, v predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 9) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
za leto 2008    
Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja, je svetnikom predstavil rebalans 
proračuna.  Glede na dejstvo, da je proračun za leto 2008 bil predlagan 
občinskemu svetu že pred koncem leta 2006, natančneje 13.12. 2006, je zaradi 
vmesnega spremenjenega načina financiranja občin ter sprememb in odstopanj v 
realiziranih pogodbenih obveznostih v tekočem letu na odhodkovni strani, kakor 
tudi spremenjene ocene prejetih zunanjih prihodkov, predvsem zaradi večjih 
investicij v šole, prišlo do neravnovesij med prihodki in odhodki.  
Rebalans proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2008 je potreben 
zaradi večjega obsega prejemkov od načrtovanega oz. planiranega obsega 
prejemkov in večjega obsega odhodkov od načrtovanih. Na strani prihodkov se 
skupni znesek prihodkov poviša za 1.101.487 EUR, kar pomeni 13,30% zvišanje 
glede na sprejeti proračun. Zvišanje je bilo ocenjeno na podlagi realiziranih 
prihodkov leta 2007 in predvidenih prihodkov za leto 2008. 
V predlaganem rebalansu proračuna so vključeni med prihodke občine tudi vsi 
lastni prihodki krajevnih skupnosti, po enotnem sistemu upoštevaje veljavno 
zakonodajo. Župan je občinskemu svetu predlagal v sprejem spremembe in 
dopolnitve Odloka o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2008 na 
9. redni seji dne 9.4.2008. Ker omenjeni predlog na seji ni bil sprejet, proračun 
za leto 2008 pa je glede na nove dogodke potrebno uravnovesiti, se ponovno 
predlaga občinskemu svetu v sprejem. 
V novem predlogu so vrednosti po proračunskih uporabnikih ostale 
nespremenjene, spreminjali so se samo konti znotraj področja. To pomeni, da so 
vrednosti področij ostali nespremenjeni znotraj pa so opravljene spremembe 
glede na veljavni proračun do 30.06.2008. 
Večja sprememba je pri odhodkih na proračunski postavki 19010 Investicije in 
investicijsko vzdrževanje osnovnih šol, kjer se je omenjena postavka zmanjšala 
za 40.000,00 EUR in zagotovila sredstva na proračunski postavki 16026 Drugi 
stroški urejanja zemljišč. Glede na predviden zamik investicij na šolstvu bo po 
predvidevanjih do konca leta 2008 ostalo dovolj sredstev, nujno pa se 
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potrebujejo na geodetskih izmerah, saj občina pospešeno ureja pravno 
premoženjska razmerja zemljišč in cest, ki so v preteklosti bila vsa neurejena.   
 
V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Simona Kostrevc, Marjan 
Pograjc, Andreja Dolinar, Anton Potočnik, Franc Setnikar. Matjaž Dolinar je bil 
mnenja, da je potrebno v NRP vključiti tudi sredstva Holdinga. Župan mu je 
pojasnil razmerja Holdinga do občine in način prikazovanja proračunskih in 
drugih sredstev v NRP. Simono Kostrevc so zanimala vlaganja v gasilska vozila 
ter opravljeni nakupi vozil, stroški ceste Zalog-Mačkov graben ter pločnik 
Dobrova- Zahod. Marjan Pograjc je povedal razloge za prenos zadnje investicije v 
naslednje leto ter povedal, da se bo KS potrudila za odkup zemljišč za potrebe 
izgradnje pločnika. Prav tako jo je zanimala izvedba kanalizacije Brezje, ki se bo 
gradila predvidoma 2009.  
Matjaž Dolinar je podal pobudo za prikaz denarnih sredstev podjetja VO-KA na 
občini ter podal pobudo za naročilo projektov za navezovalni kanal Dobrova- 
Ljubljana;Dolgi most. Svetnica Andreja Dolinar je povprašala, ali bodo 
proračunska sredstva za realizacijo sklepov iz decembrske seje izplačana ter 
prejela pritrdilni odgovor. Svetnik Potočnik je povprašal, ali je zagotovljen denar 
za pokopališče Dvor ter prejel odgovor, da bo investicija v celoti pokrita.  
Na rebalans proračuna sta bila vložena amandmaja svetnika Marjana Pograjca in 
svetnice Simone Kostrevc, katere sta predlagatelja prisotnim obrazložila.   
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 113/8/11 
» Sprejme se amandma svetnice Simnone Kostrevc na predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec 
za leto 2008; Iz postavke 06009, konto 4117- štipendije v višini 3.121 EUR se 
sredstva prenesejo na postavko 20014, konto 4112, enkratne denarne pomoči 
zaradi materialne ogroženosti-Transferi za zagotavljanje socialne varnosti iz 
5.425 EUR na 8.546 EUR. 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 114/9/11 
» Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2008, z 
amandmajem svetnice Simone Kostrevc,  v predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10) Pregled Poročila o izvrševanju proračuna za leto 2008    
Dušan Jelenčič, računovodja, je svetnikom predstavil izvrševanje proračuna.  
V obdobju 1.1.2008 do 30.06.2008 je bilo v proračun vplačano 2.430.278 EUR 
prihodkov oziroma 29,4% planiranih prihodkov. V tem obdobju je bilo iz 
proračuna izplačano 2.246.172 EUR odhodkov oziroma 26,2% planiranih 
odhodkov. Presežek prihodkov nad odhodki je na dan 30.06.2008 znašal 184.106 
EUR. Skupni realizirani prihodki v prvih šestih mesecih proračunskega leta 2008 
znašajo 2.430.279 EUR oziroma 29,4% načrtovanih prihodkov leta 2008. 
Skupni realizirani odhodki v prvih šestih mesecih proračunskega leta 2008 
znašajo 2.246.172 EUR oziroma 26,2% načrtovanih odhodkov leta 2008. 
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Realizacija prejemkov in izdatkov v obdobju od 01.01. do 30.06.2008 kaže, da 
večjih odstopanj od sprejetega proračuna ni bilo. Za realizacijo manjših 
odstopanj je župan v skladu s pooblastili, ki jih omogoča 5. člen Odloka o 
proračunu Občine Dobrova – Polhov Gradec, s sklepom prerazporedil 
proračunska sredstva. Omenjena tabela je svetnikom bila podana z gradivom.  
 
Po predstavitvi med svetniki ni bilo razprave.  
 
Ad 11) Razno 

• seznanitev s pripravo DPN za prenos plinovoda M3/1 na odseku 
Vodice-Kalce 

Riko Gantar, občinski urbanist, je svetnike seznanil z pripravo državnega 
prostorskega načrta Ministrstva za okolje in prostor. Povedal je, da  je Odbor za 
prostorsko planiranje obravnaval prejeti dopis Ljubljanskega urbanističnega 
zavoda d.d. sprejel stališče, da se s pripravo DPN za prenos plinovoda M3/1 na 
odseku Vodice – Kalce seznani občinski svet in njegovo mnenje se po potrebi pri 
izdaji smernic prenese na vlagatelja. Odbor predlaga, da občinski urbanist ne 
izda smernic dokler novi občinski prostorski načrti ni sprejet. Od izdelovalca 
(Ljubljanski urbanistični zavod) priprave osnutka državnega prostorskega načrta 
se pridobijo podatki, kakšen bo ožji in širši varovalni pas plinovoda, za koliko se 
bo bodoči koridor cevovodov razširil in ali so možnosti križanj plinovodov.  
V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Simona Kostrevc, Lojze Dolinar, 
Bojan Demšar. PO zaključeni razpravi so svetniki sprejeli stališče, da urbanist 
počaka na odgovor LUZ-a, ter se bo naknadno odločalo o stališču občine do 
novega DPN.      
 
Župan je svetnikom poročal o sestanku za predvideno gradnjo Mercatorja, o vseh 
zadržkih in razlogih, zakaj se gradnja še ni pričela.  

 
• Poročilo Komisije za sestavo seznama upravičencev do vračila 

vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje, skladno s 3. členom 
Odloka o vračanju vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje na 
območju občine Dobrova- Polhov Gradec (Naš časopis, št. 
297/2003)   

 
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom predstavila delo Komisije za sestavo 
seznama upravičencev do vračila vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje.  
Poleg občine Dobrova- Polhov Gradec so zahtevke na državno pravobranilstvo 
naslovile tudi Občina Horjul (za naselje Šentjošt, Butajnova, Planina) Medvode 
(Osredek, Belo ) in Mestna občina Ljubljana (Komanija,Draževnik, Razori, 
Podsmreka), ki so vložile zahtevke za tista naselja, ki so na mejah občine ali pa 
so preko takratnih krajevnih skupnosti bila vključena v skupne sezname na 
območju, za katere so dolžne zahtevke vlagati novo nastale občine.  
Občina Medvode in Ljubljana stva svoje obveznosti do naših občanov že izpolnili, 
občina Horjul je v postopku sklenitve poravnave. Občanom vrnjenih skupaj 
294.934,91 EUR, od doseženih s poravnavo 458.739,47 EUR. Razlika ostaja še 
za dokončno plačilo nekaj poravnav, ostalo pa je prihodek proračuna občine, saj 
je občina v letih  1999 in 2000 zalagala denar za vračanja.  
 

• vloga za odkup parcele št. 1051/2 k.o. Podsmreka  
Mojca Sečnik iz uprave je svetnikom povedala o podanem predlogu za odkup 
opuščene občinske ceste,  parc.št. 1051/1 k.o. Podsmreka, ki je vrisana v 



 10

kataster, v naravi pa ne obstaja. Na zahtevo odbora z kmetijstvo je bil izveden 
javni poziv, da se priglasijo uporabniki omenjene ceste. Odbor za komunalo je 
obravnaval eno prispelo vlogo in ugotovil, da glede na oddaljenost parcel ne 
gravitira na cesto, ki je predmet odkupa in zato  podal mnenje, da glede prodaje 
ceste  nima zadržkov. Vsi stroški, ki bi nastali v zvezi z odprodaje opuščene 
občinske ceste parc. št. 1051/2 k.o. Podsmreka bremenijo kupca.  
Župan je svetnike pozval, da sprejmejo  
 
Sklep 115/10/11 
o ukinitvi statusa javnega dobra 
Ukine se status javnega dobra na nepremični, parc.št. 1051/2 v izmeri  673 m2 
k.o. Podsmreka. 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa prenehajo imeti značaj zemljišča 
javnega dobra v splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Našem časopisu. 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet, in  
 
Sklep 116/11/11 
“Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec dovoljuje odtujitev – menjavo 
oziroma odkup občinskega zemljišča parc.št. 1051/2 v izmeri  673 m2 k.o. 
Podsmreka. Zemljišče se zamenja deloma za potrebe izgradnje vodnega zajetja 
za KS Dobrova .” 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

• vloga za odkup in menjavo- parcele št. 2134 k.o. Šujica 
Mojca Sečnik iz uprave je svetnikom povedala, da je Irska ambasada podala 
predlog za odkup in menjavo ceste parc.št. 2134/2 k.o Šujica v izmeri 293 m2, 
ki je vrisana v kataster kot pot in v naravi deli parceli irske ambasade št.1405/1 
in 1407/5 obe k.o. Šujica. Cesta v naravi ne obstaja, del obstoječe javne poti 
Selo-Šujica-Brničar v izmeri 179 m2, pa poteka po lastnini irske ambasade. 
Odbor za komunalo glede odkupa ceste parc.št. 2134/2 k.o. Šujica v izmeri 114 
m2 in menjave v izmeri 179 m2. nima zadržkov.  Irska ambasada se strinja z 
odkupom opuščene ceste št. 2134/2 k.o. Šujica v izmeri 114 m2 in menjavo v 
izmeri 179 m2, ter prevzame v svoje breme vse stroške, ki bodo nastali v  zvezi 
o odprodajo zemljišča in menjavo opuščene poti.  
 
Občinski svet Občine Dobrova - Polhov Gradec s sprejemom predloženega sklepa 
omogoči, da se z zemljiščem lahko razpolaga, seveda ob predhodni odločitvi 
občinskega sveta ob morebitni odprodaji ali ustrezni menjavi. 
 
Sklep 117/12/11 
o ukinitvi statusa javnega dobra 
Ukine se status javnega dobra na nepremični, prc.št. 2134/2 v izmeri  293 m2,  
k.o. Šujica. 
Nepremičnine iz prvega člena tega sklepa prenehajo imeti značaj zemljišča 
javnega dobra v splošni rabi in postanejo last Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Našem časopisu. 
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ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet in 
 
Sklep 118/13/11 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec dovoljuje odtujitev občinske 
ceste, parc.št. 2134/2 izmeri 293 m2 k.o. Šujica. 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je svetnike seznanil s prošnjo občana, ki sej je obrnil na občino po pomoč 
pri odpravi posledic požara. Svetnikom je predlagal, da tako kot vedno v teh 
primerih, iz sredstev rezerv za odpravljanje naravnih  nesreč nameni 
proračunska sredstva ter dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 119/14/11 
»Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec odobri pomoč pri obnovi 
gospodarskega poslopja v Butajnovi 23, katerega lastnik je Sečnik Jože, 
Butajnova 23. Poslopje je pogorelo v požaru. Odobri se proračunska sredstva iz 
reserve občine v višini nabavne cene kritine objekta. « 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Dolinar Matjaž je z zahtevo za  razširitev dnevnega reda pod točko Razno 
izpostavil predlog Zakona o ustanovitvi pokrajin, ki ga je Vlada RS poslala v 
Državni zbor RS. Mnenja je, da bi se o predlaganem pokrajinskem zemljevidu 
morale izreči tudi občine, na poziv Vlade. Meni, da bi občinski svet moral zavzeti 
stališče k predlogu. Povedal je, da je poslanska skupina N.Si sprejela stališče, da 
je primerna razdelitev Slovenije na 13 pokrajin in Ljubljano, ki ima kot glavno 
mesto poseben status ter da se pokrajine delijo na že prepoznavne; na 
notranjsko, dolenjsko, itd. Mateja Tavčar iz uprave je povedal, da se pričakuje 
poziv vlade občinam, da se izrečejo o predlogu ustanovitve pokrajin ter bo v ta 
namen sklicana izredna seja občinskega sveta, v kolikor bo to potrebno.  
Občinski svet se o predlogih ni izrekal.   
 
Seja je bila zaključena ob 23.50 uri.  
  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar 

 
Lovro Mrak 
   Župan 

 
 


